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Børne- og Uddannelsesforvaltningen  

Harte Skole  

Stubdrupvej 36 

6000 Kolding 

 

 
Jette Roost 
79 79 79 42 
79 79 78 40 

jero@kolding.dk 

Emne: Skolebestyrelsesmøde 

 

 

Møde dato 

25. november 2020 
Mødested 

Mødelokalet på 1. sal 

Møde tidspunkt 

Kl. 19.00-21.00 
Møde nr. 

1 

Mødeleder  

Jette Roost/ Skolebestyrelsesformanden 
Afbud til 

Jette Roost på jero@kolding.dk 
Rikke Fræhr på fraehr@live.dk  

Deltagere:    

Rikke Fræhr Piihl, Mikael Nysom, Signe H.J. 
Leschly, Maria Larsen, Mette Damkjær, Lasse 
Jensen, Jasmina Obradovac 
Jette Roost, Helle Mandrup, Marianne 
Svensson, Grete Fenger 
Elevrepræsentanter: Alexander Fræhr 6.a, 
Rasmus Nøhr Kloster 6.b 

   

    

Bemærkninger 

Fraværende: Maria Larsen, Lasse Jensen, Grete Fenger, Signe Leschley deltog først fra kl. 20.00 
Elevrepræsentanterne deltager ikke i mødet. 

Referent: Helle Mandrup 

Dagsorden  
 

1 Godkendelse af dagsorden og referat, 
punkter til eventuelt. ( 5 min ) 
 

Dagsordnen er ændret da punktet Nyt fra 
formanden var faldet ud. 

2 Nyt fra formanden 
Orientering om brugernævnsmødet. 
Nyt møde med Skole og Forældre. 
 

Orientering omkring Kolding kommunes 
Politiske ambitioner på børne- og 
uddannelsesområdet. Materiale uddelt. 
Rikke Fræhr retter henvendelse til Skole og 
Samfund om en ny dato når det bliver muligt 
efter Corona. 
 

3 Nyt fra elevrådet 
Eleverne deltager ikke i mødet. 
 

Intet til referat 

4 Nyt fra skolen ( 30 min ) 
Orientering om skolebuskørsel 
 
 
 
Brugertilfredshed undersøgelse 
 
 

JR orienterede om skolebuskørsel. 
Det er vigtigt, at hvis forældre oplever 
problemer med skolebuskørsel, at de retter 
henvendelse til skolen meget gerne samme 
dag. 
JR orienterede om Social- og 
Indenrigsministeriets bruger tilfreds 
undersøgelse på skole og SFO området. 
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— 
Side 2 

 
 
 
 
 
Oplæg til proces for arbejdet med ”SFO 
princip” 
 
Indskrivning 
 

Den er offentlig tilgængelig på Social- og 
Indenrigsministeriets hjemmeside. 
Undersøgelsen viser, at forældre på Harte 
skole er meget tilfredse med både skole og 
SFO. 
HE fremlagde et oplæg til processen til 
udarbejdelsen af et princip for SFO på Harte 
skole. 
HE orienterede om arbejdet op til 
indskrivning til kommende 0. klasse.  
 

5 Idrætsskole ( 40 min ) 
Helhedsplan for udvikling af de fysiske 
områder ” Harte i bevægelse, prioritering af 
indsats bilag 1” 
Aktiv eftermiddag 
JR’s forslag til en korrektion af strukturen i 
forhold til Aktiv eftermiddags placering for 
mellemtrinnet 
 
 
 
 
 
Danskernes idrætspris – Harte i bevægelse 
 

Skolebestyrelsen indstiller, at det 
nærområdet mellem hal og skole, der 
opgraderes. 
 
JR fremlagde forslag til korrektion af 
strukturen i forhold til Aktiv eftermiddags 
placering for mellemtrinnet. 
Skolebestyrelse indstiller, at Aktiv 
eftermiddag fortsætter med den nuværende 
struktur skoleåret ud. Vi kigger på det igen i 
forbindelse med planlægningen af det 
kommende skoleår. 
 
Afstemningen til Danskernes idrætspris er 
afsluttet, vi afventer om, vi er kommet i 
finalen blandt de tre bedste i landet. 
 

6 Principper ( 30 min ) 
Skolens sorg- og krisehandleplan drøftes. 
Bilag 2. 
Indledende drøftelse af den nuværende 
plan. 
Drøftelse af  den øvrige prioritering af 
punkterne 

Skolens sorg -og kriseplan blev drøftet.  
Skolebestyrelsen indstiller, at vi kigger på at 
revidere princippet. 

7 Eventuelt ( 5 min ) 

 

Legeplads – JR indhenter tilbud fra et andet 
firma. 
Afhentningstidspunkt SFO – hvis personalet 
skal sende børn hjem er det af hensyn til 
bedst udnyttelse af personaleressource 
nødvendigt, at vi kun sender børn hjem kl. 
hel og halv. Forældre er velkommen til selv at 
hente børn på ”skæve” tidspunkter. 
SL ønsker følgende punkter til kommende 
dagsorden: Drøftelse af princip for Aktiv 
eftermiddag. 
MD ønsker drøftelse af Åben skole. 
 

 


